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Vragen:  

1. Uitbreiding cameratoezicht: In de raadsmemo staat beschreven dat er 
eventueel andere mogelijkheden nader worden onderzocht. Welke 
aanvullende maatregelen of  mogelijkheden worden momenteel 
onderzocht, en binnen welk tijdsbestek kan de raad hierover 
duidelijkheid verwachten? 

2. Welke concrete effecten zijn tot op heden gemeten of geconstateerd bij 
de toepassing van bestaande juridische instrumenten, zoals Bibob en 
cameratoezicht, en welke motieven liggen ten grondslag aan de 
overweging tot uitbreiding hiervan? 

3. Welke mogelijke negatieve neveneffecten worden verwacht bij de inzet 
of uitbreiding van juridische instrumenten, met name ten aanzien van 
ondernemersklimaat, werkgelegenheid en procedures? 

4. Wat is de actuele stand van zaken rondom het aantrekken van een 
preventie- en re-integratieofficier, en op welke wijze zal deze functie 
organisatorisch en inhoudelijk worden gepositioneerd? 

5. Welke bredere maatschappelijke ontwikkelingen worden momenteel 
gesignaleerd in aanvulling op de reeds bekende problematiek, en hoe 
worden deze betrokken bij het huidje veiligheidsbeleid? 

 
 
Antwoorden: 
 

1. Wat er onderzocht wordt is of cameratoezicht kan worden ingezet voor 
opsporing en bekeuring van overtreders van APV-overtredingen op het 
gebied van leefbaarheid, zoals het illegaal bijplaatsen van afval. In het 
raadsmemo is aangegeven dat de camerabeelden primair van de 
politie zijn, maar het mogelijk is om te onderzoeken wat er verder kan. 
De uitkomst van dit mogelijke onderzoek kan uiterlijk in het najaar van 
2025 aan uw raad worden gezonden. 

2. De effecten verschillen per instrument. In het algemeen geldt ook dat 
het bestaan en inzet van instrumenten een preventieve werking 
hebben; maar wat er daardoor is voorkomen c.q. niet is gebeurd valt 
lastig te meten. Het motief van eventuele uitbreiding van 
cameratoezicht en van het bereik van uitvoering van de Wet Bibob is 
om Gouda veiliger en leefbaarder te maken. Zoals in het raadsmemo 

 



aangegeven ziet het college ook haken en ogen dus wordt dit per 
instrument zorgvuldig afgewogen. 

3. Ook eventuele negatieve neveneffecten verschillen per instrument en 
zullen dus per instrument worden afgewogen (zie ook het antwoord op 
vraag 2).  

4. De werving van de preventie- en re-integratieofficier loopt nog.  
5. Mede om in te kunnen spelen op nieuwe ontwikkelingen wordt jaarlijks 

een operationalisering gemaakt van het meerjarige IVB-beleidskader in 
de vorm van een Actieplan. Het college signaleert meerdere 
ontwikkelingen. Denk aan het groeiende belang van weerbaarheid 
tegen diverse dreigingen, recentelijk bijvoorbeeld criminaliteit in de 
zorg. Ook ziet het college de druk op de jeugdzorg, naast een 
voortdurende aanpak van jeugdoverlast en -criminaliteit. Een derde 
voorbeeld is de landelijke discussie over het Boa-bestel, waar het 
raadsmemo ook naar verwijst.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


